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Karolina Jaczewska-Szymkowiak
Radna Rady Miejskiej Legnicy

Prezydent Miasta Legnicy 
    Tadeusz Krzakowski

INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie 

Ze względu na bardzo trudną sytuację budżetową miasta, bardzo zły stan dróg w mieście, 
oraz promesę na ponad 20 mln złotych celem przebudowy PL. Słowiańskiego, wnoszę o 
przemyślenie celowości wydatkowania takiej kwoty na jeden projekt o niższym priorytecie od stanu
dróg, a tym samym bezpieczeństwa mieszkańców poruszających się po nich, i przesunięcie całości 
kwoty na remont dróg w mieście oraz podwyżki dla pracowników urzędu. 

Z poważaniem 

Karolina Jaczewska-Szymkowiak
               Radna Rady Miejskiej Legnicy


